

Date: 14 April 2025

التاريخ: 14 أبريل 2025م

Subject: Cancellation of Rights Issue

الموضوع: إلغاء إصدار أسهم حق الأفضلية

With reference to the earlier disclosure made by Ahli Bank SAOG ("Ahli Bank") on 10 April 2025 regarding the acceptance of the Letter of Intent submitted by Sohar International Bank SAOG in relation to the proposed merger, the Board of Directors of Ahli Bank has resolved to cancel the rights issue previously announced on 26 March 2025, given that the proposed merger, may involve substantial changes to Ahli Bank's capital structure and future strategic plans.

إلحاقاً الى الإفصاح الصادر من البنك الأهلي ش.م.ع.ع ("البنك الأهلي") بتاريخ 10 أبريل 2025م حول الموافقة على رسالة إبداء نية المقدمة من بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع لبحث إمكانية الاندماج بين البنكين. قرر مجلس إدارة البنك الأهلي إلغاء إصدار أسهم حق الأفضلية الذي تم الإعلان عنه سابقاً بتاريخ 26 مارس 2025م، نظراً لأن عملية الاندماج المقترحة، قد تتطلب على تغييرات جوهرية في هيكل رأس مال البنك الأهلي وخطته الاستراتيجية المستقبلية.

Ahli Bank further confirms that it has obtained no objection letter on 14 April 2025 from the Financial Services Authority for the cancellation of the rights issue.

كما يُفيد البنك الأهلي بحصوله على خطاب عدم ممانعة من هيئة الخدمات المالية بتاريخ 14 أبريل 2025 بشأن إلغاء إصدار أسهم حق الأفضلية.

Ahli Bank will continue to disclose any material developments to the market in compliance with applicable regulatory requirements.

سيواصل البنك الأهلي الإفصاح عن أي تطورات جوهرية، وذلك امتثالاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين